
 

Squash zveza Slovenije  Slovenian Squash Association 

ZAPISNIK REDNE SKUPŠČINE SQUASH ZVEZE SLOVENIJE 
Z DNE 11. 5. 2023 

 
 
Izredna skupščina se prične ob 20:15 uri v prostorih podjetja Nebula v Ljubljani. 
 
Prisotni:  
Gregor Jenko (predsednik SQZS), Tomaž Čampa (SqK igRaj Sevnica), Klemen Kristan, Urša Langus (SqK Lesce 
Bled), Goran Miličevič (ŠK Squashland), Gregor Kustec (SqK Škofja Loka), Tomaž Jenko (SqK Kranj). 
 
Potrjen je bil sledeči dnevni red: 
 

1. Izvolitev delovnega predsedstva 
2. Vsebinsko poročilo 2022 
3. Finančno poročilo 2022 
4. Plan dela v bodoče 
5. Razno 

Ad 1  

Skupščina je sklepčna. Predlaga se predsednika skupščine Gregorja Jenka, člana Tomaž Čampo in Klemen 
Kristana, za zapisnikarico Uršo Langus, za overovatelja Tomaža Jenka in Tomaža Čampo. 

Sklepi: 

• Sklep je soglasno podprt z vsemi glasovi za. 

Ad 2  

Predhodno je bil vsem članicam zveze poslan dopis z vsebinskim poročilom po mailu, da so si ga lahko 
podrobno prebrali. Predsednik na kratko še enkrat predstavi vsebinsko poročilo. Doda še, da je že letošnji 
uspeh na EEP zelo pomemben. Najboljši možen nastop ženske ekipe. Kljub temu, da na evropskem nivoju 
niso  sprejeli novih predlogov, se slovenska ekipa seli v 2. divizijo EEP. 

Sklep: 

• Sklep je soglasno podprt z vsemi glasovi za. 
 

Ad 3 

Predsednik na kratko obnovi še finančno poročilo, ki je bilo ravno tako predhodno poslano na mail vsem 
članicam. On sam bo skušal v nadaljevanju pridobiti čim več pokroviteljev, da se bodo pokrili stroški za nazaj 
in tudi za v bodoče. 

Sklep: 



Squash zveza Slovenije Slovenian Squash Association

• Sklep je soglasno podprt z vsemi glasovi za.

Ad 4 

Plan dela predstavi Kristan. Izpostavi upadanje squasha tako zaradi kovida kot tudi splošno. Zato si želi, da 
bi tudi iz ostalih klubov imeli koga, ki bi deloval na zvezi, da bi lahko bili širši v pogledu na celotno situacijo. 
Predlaga, da se člani zveze dobijo s klubi in skupaj skušajo najti možnosti za organizacijo turnirjev na 
klubskem in/ ali višjem nivoju. Obrazloži tudi potek prijav na FŠO in LPS, od koder bi v nadaljevanju lahko 
dobili sredstva za delovanje zveze v širšem smislu. 

Sklepi: 

• Sklep je soglasno podprt z vsemi glasovi za.

Ad 5 

Kristan pove, da se je za LPŠ uredilo usposabljanje in da imamo velike možnosti za dobre rezultate na 
razpisu. Zato moramo pri tem vztrajati in to spremljati. Predlaga, da bi se uredila dokumentacija o 
reprezentanci.  

Kustec predlaga razpustitev strokovnega sveta, saj ne deluje in naj se ga postavi na novo. 

Sklep:  

• Sklep je soglasno podprt z vsemi glasovi za.

Skupščina se je zaključila ob 21:18. 

Zapisnikarica: 
Urša Langus 

Overovatelja: 
Tomaž Jenko Tomaž Čampa 




